

聖堂報告

常年期第十三主日

30/06/2024

1. 本主日各台公開彌撒須舉行第二次募捐，以支持宗座。
宗座依據法典籲請各地方教會按其財力，給予它更大的支持，俾能善盡對普世教會的服務。為體現本港教區與宗座基於合一及愛德的聯繫，請各位弟兄姊妹大力支持!
2. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」，以鼓勵教友以心神與真理朝拜，與基督作精神的契合，詳情如下...。
日期：2024年7月6日（本星期六）
時間：上午 8:15 – 9:15（即平日 7:40 彌撒後）
歡迎教友一起參與。
3. 為慶祝聖依納爵小堂建堂65週年，聖堂將於七月份舉辦「靈修書籍推介」及「主保瞻禮感恩彌撒」。

「主保瞻禮感恩彌撒」詳情：

日期：2024年7月27日（星期六）

時間：下午 5:00 正

恭請周守仁樞機蒞臨主禮

感恩祭後，於「九龍華仁書院禮堂」設有感恩聚餐；餐卷於本主日在聖堂三個出口發售，每張20元正，全數捐作慈善用途。

小堂誠意邀請各位弟兄姊妹一起參與，共沐主恩，愈顯主榮！另外，小堂歡迎教友於聚餐當晚提供食物，有興趣者請到聖堂辦事處登記。

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
Thirteenth Sunday in Ordinary Time
30th June 2024

1. The Apostolic See is making an explicit appeal for more contribution from the local Churches according to their resources, to give greater support to its service to the universal Church. Please show your generous support.
2. Adoration of the Blessed Sacrament for July 2024 will be held on:
Date: Saturday, July 6
Time: 8:15 am - 9:15 am
(Immediately following the daily Mass at 7:40 am)
You are cordially invited to attend this event.
3. To celebrate the 65th anniversary of St. Ignatius Chapel, the chapel will be hosting a "Spiritual Book Recommendation" event and the "Patron Feast Thanksgiving Mass" in July.

Details of the "**Patron Feast Thanksgiving Mass**" are as follows:

Date: *Saturday, July 27, 2024* **Time:** *5:00 PM*

Celebrant: *Cardinal Stephen Chow*

(Please note that the Mass is conducted in Chinese.)

After the Thanksgiving mass, there will be a dinner held in the school hall of Wah Yan College. Dinner tickets will go on sale this Sunday at the three entrances of the Chapel, priced at HK\$20 each. The proceeds will be donated to charity.

The chapel sincerely invites all brothers and sisters to participate, to bask in the grace of the Lord, and to glorify the Lord!

In addition, the chapel welcomes parishioners to contribute food on the night of the dinner. Those who are interested are invited to contact the Chapel Office after mass.

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.